
Samenvatting Beringe good in 't vel 15 mei 2023 

 

Praattafel verbinden en samenwerken 

Het belangrijkste thema: Hoe zoeken we de samenwerking op? 

 

Wat achtereenvolgens is opgehaald: 

-Er zijn al verenigingen die samengewerkt hebben rondom een activiteit. Samenwerken rondom een 

activiteit levert meerdere voordelen op. Elkaar beter leren kennen, kortere lijntjes, gezamenlijk de 

schouders eronder voor Beringe en vooral ook weten waar en wanneer je op elkaar kunt terugvallen. 

-Boswachterij biedt ook samenwerking aan (is overigens wel een commerciële partij). Zie op de 

website wat men zoal te bieden heeft. dekievit | boswachterijdekievit.jouwweb.nl 

-Bestuurlijk is het voor alle verenigingen moeilijk om geschikte mensen te vinden voor de organisatie. 

Men moet mensen echt persoonlijk benaderen om een bestuursfunctie te willen bekleden. Een 

maatschappelijke ontwikkeling is dat mensen structureel geen intensieve functie op zich willen 

nemen voor langere tijd. Daarentegen maken vele handjes ook licht werk, maar dan heb je juist nog 

meer mensen nodig. Bepaalde taken als verenigingen en organisaties samen oppakken, kan aan de 

andere kant ook lastenverlichting opleveren.  

-Bij de Dorpsontmoeting zijn er bestuurlijk momenteel uitdagingen. Er gaan mogelijk wat mensen 

afhaken. Het aantal gasten is nog minimaal. Komt mogelijk ook door het oude beeld van een 

dorpsdagvoorziening, maar bij de Dorpsontmoeting kan veel meer. Men denkt samen met bestuur, 

de beroepskrachten en vrijwilligers aan enkele vernieuwingen: Bijvoorbeeld gamen voor ouderen, 

culturele workshops en meer erop uit en ook samenwerken met Beringe Buiten. 

- Een optie die ook is genoemd, is samenwerking met dorpen buiten Beringe. Uitwisseling zoeken. 

Maar dit lijkt echter iets te zijn voor later als  eerst in Beringe de banden versterkt zijn. 

-In de basis zijn we tevreden met wat we in Beringe hebben. Er is al een sterk verenigingsleven. Welke 

nieuwe activiteiten kunnen we aanbieden? En wat zou je juist gezamenlijk kunnen doen? 

Er worden enkele ideeën opgesomd: 

*Kerk 100 jaar (dat is over ca. 5 jaar). Bestaan alle verenigingen dan echter nog? 

*Een najaarsconcert 

*Een Koningsdagontbijt 

*Een Herdenkingsontbijt 

*Burendag 5 x Beringe. 5 x Beringebos wordt dit jaar georganiseerd. 

*Het Digitaal Platform Beringe is al een zeer mooi en goed initiatief. Zal direct de basis gaan zijn. Het 

is vooral zaak de afzonderlijke kalenders op voorhand te inventariseren. 

Hoe nu verder? 

 

-Er is wel behoefte aan bijeenkomsten. Bijvoorbeeld twee keer per jaar. Eventueel met kleine 

groepen. Elkaar kennen, brengt zeker wat.  

 

 

 

 

https://www.boswachterijdekievit.nl/


Praattafel Wonen, leefbaarheid, gebouwen en accommodaties 

 

1. Woningen 

-Aan sociale huur weinig behoefte 

-Er is behoefte aan koop 

-Betaalbaarheid. Project voor mensen met kleinere beurs. Wat willen ouderen besteden? 

-De doorstroming moet op gang komen 

-Er zijn geen appartementen voor ouderen; zij hebben behoefte aan kleinere woningen 

-Er is behoefte aan zorgwoningen. Hier is genoemd: Steingood, voor wat betreft de werkgroep 

Wonen die in Beringe bezig is met plannen. Beringe heeft  2200 inwoners. Incl. arbeidsmigranten e.a. 

zijn er 3419 personen inwonend. 

-Wonen en zorg combineren, juist niet op eiland.  

- 1/3 van de woningen wordt bewoond door gezinnen met meer personen,  en in 2/3 van de 

woningen wonen maar 1 of 2 personen.  

-Er is gesproken over het besturen. Het wordt steeds lastiger bij verenigingen om de besturen 

adequaat bezet te krijgen. Mensen willen echter wel projectmatige inzet vertonen. Vele handen 

maken daarbij ook licht werk. 

2. Jeugd 

-Heeft groot netwerk van vrienden, ook buiten Beringe. Ze hebben veelal keten waar ze elkaar 

ontmoeten. 

-De jeugd communiceert op een andere manier. Ze regelen veel samen middels appverkeer, 

bijvoorbeeld over vervoer, feestjes, ergens naar toe en samen ergens aan meedoen. 

-Ouderen blijven in hun structuur. O.a. qua bestuurscultuur en vasthouden aan gewoontes. Jongeren 

zijn daar niet in geïnteresseerd, werken misschien liever projectmatig. De jeugd denkt hier heel 

anders over. De brug met de jeugd wordt niet goed geslagen. De grote vraag is hoe we jongeren 

kunnen betrekken en verbinden. 

-Jongeren willen grotendeels juist wel in Beringe blijven wonen. 

 

Tevens kort benoemd: 

-Thema avond(en): Sociale voorlichting, subsidies/toeslagen. Er is geopperd om een thema-avond te 

organiseren met genoemde onderwerpen: info-loket, KBO, Eige Wiës. 

-Rode draad is het digitaal platform. Elkaar beter leren kennen! 

-Beringe, geen aparte clubjes, zoveel mogelijk samen. 

-Veel mensen hebben elkaar nodig om mens te zijn. Analoog of digitaal. 

-Sommigen werken samen (voetbal enz.) en hebben daarvoor een accommodatie nodig. 

-Anderen vormen digitaal samen een soort van vereniging bijvoorbeeld een groepsapp Jeu de Boules. 

-Er wordt geopteerd voor een nieuwe bijeenkomst medio september '23. 


